

NEW YORK STATE LAW ENFORCEMENT & COMMUNITY COUNCIL
COUNCIL INVESTIGATION DIVISION & COMMUNITY AFFAIRS DIVISION



Anthony Moran President /Chair
Anthony Gagliardi Vice President

Council Investigation Division
4318 Main Street 2nd Floor
+1 718 599 1925 tel
www.nyslecc.org

MEMBER IDENTIFICATION HOLDER AGREEMENT

This Member Identification Holder Agreement (hereinafter referred to as the "Agreement") is entered into between the undersigned member (hereinafter referred to as the "Member") and the New York State Law Enforcement & Community Council (hereinafter referred to as "NYSLECC"). NYSLECC shields must be renewed annually along with membership.

1. **Membership ID & Identification Ownership:** The Member acknowledges that the NYSLECC-issued personal identification ID and identification (hereinafter referred to as the "Identification") is the property of NYSLECC and shall always remain so. The Member understands that the Identification is being issued solely for the purpose of membership identification. Members cannot sell, rent, or otherwise transfer any property of NYSLECC.
2. **Ownership and Legal Action:** The Member acknowledges that the Identification remains the property of NYSLECC. If the Member fails to return the Identification upon revocation, suspension, termination of membership, volunteer service, or upon demand of the organization, NYSLECC reserves the right to pursue legal action against the Member to recover the Identification and seek any associated damages.
3. **Receipt of Returned Identification:** The Member acknowledges that upon returning the Identification, a receipt will be issued by an authorized NYSLECC representative, confirming the return of the Identification.
4. **Special Privileges and Responsibilities:** The Member understands and agrees that the Identification does not grant any special privileges under the law and does not identify the Member as a police officer. The Member accepts full responsibility for any violations of rules and regulations associated with the possession and use of the Identification. Law enforcement officers have the right to confiscate the Member ID and Identification if these rules are violated.
5. **Lost or Stolen Identification:** In the event that the Identification is lost or stolen, the Member agrees to immediately report such loss or theft to the NYSLECC Badging Office and their immediate supervisor.

By signing below, the Member acknowledges that they have read, understood, and agree to abide by the terms and conditions of this Member Identification Holder Agreement.

Member Information and Acknowledgment

Signature: _____

Printed Name: _____

Date: _____

State of: _____

County of: _____

This document was signed before me on the ____ day of ____, 20.

Notary Signature: _____

Seal

Legibly typed, stamped, or printed name: _____

Please retain the original copy of this Agreement in the Member's personnel file.

NEW YORK STATE LAW ENFORCEMENT & COMMUNITY COUNCIL
COUNCIL INVESTIGATION DIVISION & COMMUNITY AFFAIRS DIVISION



Anthony Moran President /Chair
Anthony Gagliardi Vice President

Council Investigation Division
4318 Main Street 2nd Floor
+1 718 599 1925 tel
www.nyslecc.org

会员身份证件持有协议

本会员身份证件持有协议（以下简称“协议”）由以下签署会员（以下简称“会员”）与纽约州执法与社区委员会（以下简称“NYSLECC”）签订。NYSLECC 身份盾牌需每年随会员资格一起更新。

- 1. 会员身份证件的所有权：**会员承认，NYSLECC 签发的个人身份证件（以下简称“身份证件”）是 **NYSLECC** 的财产，并始终为其所有。会员理解，该身份证件仅用于会员身份识别之目的。会员不得出售、出租或以其他方式转让 **NYSLECC** 的任何财产。
- 2. 所有权和法律行动：**会员承认，该身份证件始终属于 **NYSLECC** 所有。如果会员在撤销、暂停、终止会员资格或志愿服务时，或在 **NYSLECC** 要求时未归还身份证件，**NYSLECC** 保留对会员采取法律行动以收回身份证件并寻求相关赔偿的权利。
- 3. 身份证件归还的回执：**会员承认，在归还身份证件时，**NYSLECC** 授权代表将出具回执，确认身份证件已归还。
- 4. 特别权限与责任：**会员理解并同意，该身份证件不授予法律上的任何特殊权限，也不表明会员是警官。会员对与身份证件的持有和使用相关的任何违规行为承担全部责任。如有违反规定，执法人员有权没收会员身份证件。
- 5. 遗失或被盗身份证件：**如身份证件遗失或被盗，会员同意立即向 **NYSLECC** 徽章办公室及其直属主管报告此遗失或被盗事件。

签署以下内容即表示会员确认已阅读、理解并同意遵守本会员身份证件持有协议的条款和条件。

会员信息与确认

签名：_____

打印姓名：_____

日期：_____

所在州：_____

所在县：_____

本文件签署于_____年_____月_____日。

公证人签名：_____

印章

正楷打印或盖章姓名：_____

请将此协议原件保存在会员的个人档案中。